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آیت الله علم الهدی 
درگردهمایی ائمه جمعه 

خراسان رضوی: 

اگر دولت 
کمک می کرد 
مشکل حاشیه 
شهر نداشتیم

نماینــده ولی فقیه در خراســان رضــوی گفت: 
تاکنون حاشیه شهر مشــهد از کمک های دولت 
محروم مانده و اگر کمک های دولتی بود مشکلی 
به نام حاشیه شهر نداشــتیم.به گزارش خبرنگار 
قدس، آیت الله ســید احمد علم الهدی صبح دیروز 
در گردهمایی ائمه جمعه خراســان رضوی که در 
دفتر نمایندگی شورای سیاست گذاری ائمه جمعه 
با حضور اســتاندار برگزار شد، اظهار داشت: مقام 
معظم رهبری وقتی در رابطه با حاشیه شهر مشهد 
حساس شدند دستور دادند یک ستاد تشکیل بشود 
با عنوان هماهنگی فرهنگــی و گفتند بروید کار 

فرهنگی بکنید وتقریباً ...

 رزم حسینی 
در دیدار با ائمه جمعه اهل سنت:

وحدت حاکم در خراسان رضوی 
بی نظیر و عامل تحقق توسعه است

قدس: اســتاندار خراســان رضوی گفت: عقلانیت 
سیاســی و وحدت حاکم بر این اســتان در سطح 
کشــور بی نظیر و محور اصلی برای تحقق توســعه 

اقتصادی است.
علیرضا رزم حســینی در دیدار با ائمه جمعه اهل 
سنت استان افزود: وحدت و انسجامی که در این 
استان در بین بخش های مختلف اعم از حوزه های 
سیاسی ونیز اقوام و گروه های مذهبی بویژه شیعه 
و ســنی وجود دارد، در قوت و قدرت این خطه و 
حرکت آن به ســمت توسعه بســیار مهم و مؤثر 

است.
وی اظهار کرد: همه احزاب، گروه ها، اقوام و مذاهب 
در شــکل گیری و به ثمر رســیدن انقلاب نقش 
داشــته اند؛ انقلابی کاملًا مردمــی و امروز نیز این 
حضور باید همه جانبه و گســترده باشــد بویژه در 
مقابل جنگ اقتصادی و تحریم های دشــمنان باید 
همه مــا نقش خود را به درســتی در عبور از این 

شرایط و بهبود فضای اقتصادی ایفا نماییم.

ولایتی در مشهد: 

کشورهای منطقه خواستار راه اندازی دانشگاه آزاد هستند

افتتاح مرکز فرهنگی پاکستان در مشهد
قدس: تالار و مرکز فرهنگی پاکستان همزمان با سالروز 
تولد محمد علی جناح بنیانگذار کشــور پاکســتان طی 

مراسمی در کنسولگری این کشور در مشهد افتتاح شد.
 سفیر پاکستان در مراسم افتتاحیه تالار و مرکز فرهنگی 
کشور پاکســتان گفت: امروز برای من روز بسیار نیکی 
است، زیرا صبح در مراسم بزرگداشت محمد علی جناح 
در دانشگاه فردوسی مشــهد حضور داشتم و اکنون نیز 
شاهد افتتاح مرکز فرهنگی پاکستان هستم و جای مرکز 
فرهنگی پاکســتان با هدف گســترش روابط فرهنگی و 
اقتصادی ایران و پاکســتان خالی بود که این مرکز ایجاد 

شد.
رفعت مسعود بیان کرد: گرچه یکی از مهم ترین رسالت های 
کنسولگری ها گسترش روابط سیاسی دو کشور است، اما 
توسعه روابط فرهنگی و اقتصادی نیز اهمیت بسیاری دارد 
و توسعه روابط فرهنگی و اقتصادی موجب نزدیک شدن 

مردم دو کشور می شود.
وی ادامه داد: ملت پاکســتان و ایران دارای اشــتراکات 
فرهنگی، زبان و نوع پوشش مشترک هستند.به گزارش 
فارس، سرکنسول پاکستان نیز در این مراسم گفت: مرکز 
فرهنگی پاکســتان در فضایی به مساحت بیش از 400 
متر مربع احداث شده است و این مرکز دارای بخش های 
مختلف شامل موزه، اتاق ادبیات، واحد معرفی محصولات 
پاکســتان و پذیرش هدایای کشــورهای دیگر و ســایر 
نهادهاست و احداث مرکز فرهنگی پاکستان در راستای 
گســترش روابط فرهنگی و اقتصادی دو کشــور ایران و 

پاکستان احداث شده است.

گفتنی است؛ در این مراسم هدایایی به این تالار و مرکز 
فرهنگی پاکستان توسط کنسولگری های دیگر اهدا شد.

محمد علی جناح در سلســله اصلاح گران فکری دینی 
قرار می گیرد 

خبر دیگری حاکی است، روز گذشته گرامیداشت سالروز 
تولد محمد علی جناح بنیانگذار پاکســتان در دانشکده 

ادبیات دانشگاه فردوسی مشهد برگزار شد.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خراسان رضوی در این 
مراســم با بیان اینکه شعار محمد علی جناح در تأسیس 
پاکستان به کارگیری اسلام و قوانین اسلامی بود، اظهار 

کرد:اسلامی که جناح از آن سخن می گفت اسلام هویت 
بخش و اسلامی که مرزهای جغرافیایی و فکری مسلمانان 

را به منزله یک کل واحد ترسیم می کرد.
مروارید با بیان اینکه جناح، مســلمانان را توانا می دید، 
افزود:اســلامی که مســلمان را عزیز و با عزت می داند و 
آن ها را به خود آگاهی تاریخی و بازگشــت به خویشتن 
اسلامی دعوت می کند و تفسیری که جناح ارائه می داد 
در عین حفظ ارزش های اسلامی سازگار با دموکراسی و 

زبان جهان معاصر بود.

ایرنا: رئیس هیئت امنا و هیئت مؤسس دانشگاه آزاد 
اســلامی گفت: کشــورهای منطقه از جمله سوریه، 
جمهــوری آذربایجــان و عراق خواســتار راه اندازی 
شــعبه های دانشــگاه آزاد اســلامی در خاک خود 

هستند.
علی اکبر ولایتی روز گذشته در گردهمایی مدیران 
مدارس متوسطه سما وابسته به دانشگاه آزاد اسلامی، 
در مشهد افزود: دانشگاه آزاد اسلامی از ظرفیت های 
بالای آموزشــی برخوردار است و کشورهای منطقه 
نیز می توانند از این واحد آموزشی ایرانی و همچنین 

از مدارس سما بهره مند شوند. 
وی همچنیــن به ســند تحول بنیادیــن آموزش و 
پرورش اشاره و بیان کرد: برای تهیه این سند سال ها 
کار مطالعاتی شده و مورد تأکید رهبر معظم انقلاب 
اسلامی نیز می باشد؛ اما این سند راهبردی آموزشی 
و تربیتی به درستی در مدارس کشور اجرا نمی شود. 
رئیس هیئت امنا و هیئت مؤســس دانشــگاه آزاد 
اسلامی ادامه داد: مدارس سما در سراسر کشور باید 
از ســند تحول بنیادین به درستی استفاده کنند تا 

الگویی برای دیگر مدارس شود. 
وی در ادامــه همچنین گفت: دوره دبســتان برای 
آینده نوجوانان مهم تر از دانشــگاه است. تست زدن 

صرفاً علم نیســت و بایــد دانش آمــوزان در کنار 
آموزش های علمی با فرهنگ اسلامی نیز در مدارس 

بخوبی آشنا شوند. 
ولایتــی افزود: یکــی دیگر از ضعف هــا در مدارس 
اهمیت ندادن به زبان و ادبیات فارسی است که باید 
بیشتر مورد توجه مدیران آموزشی کشور قرار گیرد.



 آیت الله علم الهدی درگردهمایی ائمه جمعه خراسان رضوی: 

اگر دولت کمک می کرد  مشکل حاشیه شهرنداشتیم
گزارش

محســن متولی اشــکذری  نماینده 
ولی فقیه در خراســان رضوی گفت: تاکنون 
حاشیه شهر مشهد از کمک های دولت محروم 
مانده و اگر کمک های دولتی بود مشکلی به نام 

حاشیه شهر نداشتیم.
به گزارش خبرنگار قدس، آیت الله سید احمد 
علم الهــدی صبح دیــروز در گردهمایی ائمه 
جمعه خراسان رضوی که در دفتر نمایندگی 
شــورای سیاست گذاری ائمه جمعه با حضور 
اســتاندار برگزار شــد، اظهار داشــت: مقام 
معظم رهبری وقتی در رابطه با حاشــیه شهر 
مشهد حساس شدند دستور دادند یک ستاد 
تشکیل بشــود با عنوان هماهنگی فرهنگی و 
گفتند بروید کار فرهنگی بکنید وتقریباً تمام 
امنیت های اقتصادی حاشــیه شهر مبتنی بر 
ستادی است که در این خصوص تشکیل شده 
و متأســفانه همچنان حاشیه شهر با مشکل 
مواجه اســت و من این گله را همیشه داشتم 
که تاکنون درباره حاشیه شهر از طرف دولت 
اقدامی صورت نگرفته و  رسیدگی درست انجام 

نشده است.
نماینــده ولــی فقیــه در خراســان رضوی 
خاطرنشــان کرد: اگر حمایت های دولت در 
خصوص حاشیه شهر بود مشکلی به نام حاشیه 
شهر نداشتیم و اگر کمکی بوده شهرداری انجام 
داده، هم در زمان آقای مرتضوی و هم در دوره 
آقای تقی زاده، در واقع دو جریان به حاشــیه 
شهر مشــهد کمک کردند سپاه و شهرداری، 
چیزی که ما از حکومت داشــتیم این  نهادها 
بودند و بقیه اش هم پیگیری روحانیت شــهر 
و حوزه علمیه و ســازمان تبلیغات بوده است.
وی با تأکید بر تفاوت شرایط مشهد و خراسان 
رضوی با دیگر شــهرها و استان ها خاطرنشان 
کــرد: من به آقایــان دولتی و آقــای واعظی 
گفتم متأســفانه حاشیه شــهر مشهد از نظر 
کمک های دولتی دارای محرومیت است و ما 
انتظار بیشتری داشتیم که وقتی مقام معظم 
رهبری ستاد تشکیل می دهند، نخستین جایی 
که باید حضور پیدا کند دولت است، بعد دیگر 
دستگاه ها واردعمل شوند؛ ولی متأسفانه تاحالا 
این مشکل بوده و امیدواریم که شما به عنوان 
استاندار جدید بتوانید این مشکل را حل کنید.

  اختلاف افکنی دو نماینده مجلس 
بین شیعه و سنی

نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی در بخش 
دیگری از اظهاراتش با اشاره به تفاوت مناطق 
تلفیقی مشــهد با مناطق تلفیقــی کرمان و 
سیستان و بلوچستان،گفت: عمدتاً اینجا یک 
منطقه هســت که به صورت نعل اسبی تحت 
عنوان ناحیه جام، مشهد را احاطه کرده و تا مرز 
افغانستان در بر گرفته است، اما در جایی دیگر 
اهل سنت نداریم که این جمعیت در مناطق 
بالا جام،میان جام و پایین جام متمرکز شده 

است.
آیت الله علم الهدی با تأکید بر اینکه این منطقه 
جمعیت قابل توجه تلفیق واقعی اهل ســنت 
و شــیعیان را داراست که تقریباً باهم ممزوج 
وآمیخته اند، خاطرنشان کرد: مردم این منطقه 

تلفیقــی از دوران قدیم و بــه هم متصل اند و 
دوســتدار اهل بیت بخصــوص حضرت رضا 

)علیه السلام( بوده اند.
نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی با اشاره به 
اینکه آن وضعیت سابق در این منطقه با اشکالی 
که به وجود آمده برقرار نیســت، تصریح کرد: 
در مجلس اخیر دو نماینده این دو منطقه به 
جای اینکه منشأ وحدت باشند، منشأ اختلاف 

شــده اند و بنــده صریحــاً 
می گویم با توجــه به اینکه 
خبرنگاران هم هستند، ولی 
این مطلب پخش هم بشود 
من حرفی ندارم چون این ها 
با یک سلسله تبعیض هایی 
که به وجــود آوردند و نفوذ 
موجب  منطقه  در  کردنــد 
اختلاف ها  یکســری  شدند 
بین طرفین به وجود بیاید.

آیت الله علم الهدی افزود: این 
مســئله واقعاً جا دارد تا یک 
بیاید  حاکمیت قوی دولتی 
وآن را تعدیــل کند و تنها با 
نفوذ این دو نماینده آنجا کار 

نشود و ان شاء الله امیدواریم جنابعالی به عنوان 
استاندار از حاکمیت خودتان استفاده کنید و 

جلوی این افراد گرفته شود.

  مثلث توسعه اقتصادی
استاندار خراسان رضوی هم دراین گردهمایی 
اظهار داشــت: اســتان خراســان رضوی را 
بایــد متفاوت از دیگر اســتان ها اداره کنیم و 
نباید به روزمرگی دچار شــویم و این امور ما 
را گرفتــار کند. علیرضا رزم حســینی گفت: 
برای توسعه استان، مثلث توسعه اقتصادی را 
طراحی کرده ایم که شــامل سرمایه  گذاران و 
کارآفرینــان، کارگزاران حکومت و نمایندگان 
مجلس است و امامان جمعه نیز نظارت عالی 

دارند.استاندار خراسان رضوی خاطرنشان کرد: 
با استفاده از ظرفیت قانونی و بخش خصوصی 
باید اشــتغال ایجاد کنیم و نباید سرمایه  گذار 
مــورد بی مهری قرار گیرد.وی اظهار داشــت: 
هم اکنون 52 درصد تسهیلات جذب استان 
می  شــود و مابقی به دیگر اســتان ها می رود؛ 
بنابراین باید اقتصاد مقاومتی را با حضور مردم 
راه بیندازیم.وی گفت: خراسان رضوی را به 12 
منطقه اقتصــادی مبتنی بر 
حوزه های انتخابی نمایندگان 
تقسیم  بندی کرده ایم. از همه 
گذاران  سرمایه  کشور  جای 
و شــرکت ها را می آوریم و از 

آنان استقبال می کنیم.
رزم حســینی با بیان اینکه 
در راه توسعه چندین چالش 
وجود دارد، افزود: بروکراسی 
و دیوانسالاری، تمرکزگرایی، 
دعواهای جناحی و سیاسی، 
دستگاه های  انســجام  عدم 
عــدم  اداری،  و  حکومتــی 
وحدت رویه در انجام کارها و 
وجود قوانین مزاحم از جمله 

موانع پیشبرد کارهاست.

  فرمانداران تاپایان سال مشخص می شوند
اســتاندار خراســان رضوی درباره شهرهای 
بدون فرماندار و مشــکل کم آبی اســتان هم 
گفت: شــهرهایی که فرماندار ندارند تا پایان 
ســال برای آن ها فرماندار مشخص می شود و 
برنامه فرمانداران را بر اساس شاخص اقتصادی 
ارزیابی می کنیم.وی افزود: برای رفع مشــکل 
آب که یک چالش ملی است طرح انتقال آب 
از دریای عمان به فلات مرکزی مطرح اســت 
که از سیستان و بلوچستان، خراسان جنوبی 
و خراســان رضوی می  گــذرد؛ همچنین باید 
مدیریت مصرف آب در شــهر مشهد را انجام 

دهیــم که کلید کار مدیریت مصرف در حوزه 
کشاورزی است.

  گرانی بیداد می کند
رزم حســینی درباره تنظیم بازار خاطرنشان 
کــرد: قبول داریم گرانی بیــداد می کند ولی 
بخشــی از کار دست ما نیست و زمانی که ارز 
گران می شود موضوع کشــوری است، اما در 
استان ستاد تنظیم بازار تشــکیل دادیم و با 
گرانی های افسار گسیخته برخورد خواهیم کرد 
تا یک وضعیت با ثبات در بازار به وجود آوریم.

  جای برخی مسائل در خطبه ها نیست
مشاور وزیر و مدیرکل اطلاعات خراسان رضوی 
نیز در ادامه این گردهمایی اظهارداشت: جای 
برخی مسائل درخطبه های نماز جمعه نیست. 
وی  بــا بیان اینکه امنیت اجتماعی یک اصل 
اســت و حق نداریم آن را به هم بزنیم، افزود: 
امنیت اجتماعی در همه حالات مهم اســت 

بویژه اکنون که فشارها تشدید شده است.
وی  با اشــاره به تلاش آمریکا برای برگزاری 
نشســت ضد ایران در کشــور لهستان اظهار 
داشت: همه سیاســت خارجی آمریکا، رژیم 
صهیونیستی و عربستان صرف چالش آفرینی 
برای ایران است، پیام ظاهری نشست لهستان 
این اســت که در دوران ترامپ هم می توانیم 
مشــابه اوباما دنیا را علیه ایران بسیج کنیم و 
پیام باطنی آن این اســت که آمریکا در همه 
پروژه ها علیه ایران شکســت خورده است.وی 
ادامه داد: دشمن می خواست صادرات ما را به 
صفر برســاند و کارخانه ها را تعطیل و فشار بر 
مردم را تشدید کند، اما به هدف خود نرسید.
وی افزود: باید با همبستگی داخلی در مقابل 
مشکلات بایستیم و در وضع حساس کنونی با 
پیروی از رهبر معظم انقلاب، تلاش مسئولان 
و حضور مردم در صحنه می توانیم از مشکلات 

عبور کنیم.

در حوالی امروز2

 نبود سینما در تربت حیدریه
 شهروندان را آزرده کرده است

  تبدیل تنها سالن تخصصی سینما
 به پارکینگ

فارس: تربت حیدریه از دیرباز به شهر علم و فرهنگ شهرت 
داشته و قدمت برخی از هنرهای این منطقه به چند هزار سال 
قبل برمی گردد و ذوق و هنر در میان مردمان این خطه از کشور 
به وضوح قابل مشاهده است. تربت حیدریه یکی از قدیمی ترین 
شــهرهای خراسان رضوی در حوزه هنری اســت و نام آوران 
بسیاری در زمینه تئاتر، سینما، عکس و سایر هنرها دارد و بیش 
از یک و نیم قرن سابقه تدریس دروس هنری در آن وجود دارد. 

 تربت حیدریه میعادگاهی برای هنرمندان و هنردوستان ندارد
یکی از شــهروندان تربت حیدریه با بیان اینکه این شهرستان 
یکی از قدیمی ترین شهرهای اســتان در حوزه هنری است، 
گفت: تربت حیدریه در برخی از هنرها در مقایســه با ســایر 
شهرستان ها و نقاط اســتان از غنای ویژه ای برخوردار بوده و 
حتی در کشور نیز زبانزد است که ازجمله آن می توان به نمایش 

و قدمت و افتخارات آن اشاره کرد. 
جــواد جاوید افزود: وقتی به پیشــینه تولید آثــار هنری در 
تربت حیدریه رجوع می کنیم، ناخواسته به این فکر فرومی رویم 
که محل تولید و بویژه نمایش این آثار کجاست؟ یا بهتر بگوییم، 

میعادگاه هنرمندان و مخاطبان کجاست؟ 
وی بیان کرد: نبود سینما در شهر علم، فرهنگ و هنر شکافی 
عمیق در فرهنگ و هنر تربت حیدریه ایجاد کرده و متأسفانه با 
توجه به مشــکلاتی که در حوزه عمرانی در این منطقه وجود 
دارد مشکلات فرهنگی-هنری در اولویت بعدی این شهرستان 
قرار دارد. وی تأکید کرد: سینما ازجمله تفریحات سالم جامعه 
اســت که نبود سینما در شــهری که مردمان آن به فرهنگی 
بودن شــهرت دارند کمی نگران کننده به حساب می آید؛ چرا 
که ســینما مکانی برای تفریح ســالم در جامعه است که افراد 
به صورت خانوادگی یــا انفرادی برای پر کردن اوقات فراغت به 
آن مراجعه می کنند. رئیس انجمن عکاسان تربت حیدریه نیز 
تصریح کرد: یقیناً داشتن تعداد بالای سالن های نمایش تئاتر 
و فیلم و برگزاری نمایشــگاه های هنری در هر شهری نشان از 
بالا بودن ظرفیت های فرهنگی آن منطقه دارد. ســلیمان گلی 
افزود: متأسفانه دیگر هیچ نشانی از آن روزهای پررونق سینما در 
تربت حیدریه دیده نمی شود و تنها سالن تخصصی سینما به بهانه 
فرسوده بودن تخریب و کماکان به عنوان پارکینگ مورد استفاده 
قرار می گیرد که جای بســی تأسف است. وی یادآور شد: تالار 
اندیشه به عنوان تنها فضای موجود با پیگیری علاقه مندان به این 
حوزه و حمایت های مسئولان وقت در اختیار انجمن سینمای 
جوانان قرار گرفته است. رئیس انجمن عکاسان تربت حیدریه 
بیان کرد: جوانان تشــنه فرهنگ و هنر به علت عدم امکانات 
مناسب بخصوص در شهرســتان ها، انرژی، شور و نشاط را به 
سمت وسوی دیگری می برند که بیشتر مخرب است تا سازنده 
و مانعی برای ارتقای فرهنگی و هنری هر منطقه می شود. گلی 
در خصوص پردیس ســینمایی در این شهرســتان هم گفت: 
حدود یک سال قبل با تلاش فراوان، مسئله ساخت این پردیس 
ســینمایی توسط اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی صورت گرفت، 
ولی اینکه چرا به نتیجه نرسیده را می توان عدم تأمین اعتبار یا 

دلایل دیگر دانست که مسئولان باید به آن توجه کنند. 

 محرومیت مردم از سینما و فرهنگسرا
رئیــس اداره فرهنگ و ارشــاد اســلامی تربت حیدریه هم با 
یادآوری این مطلب که مردم این شهرســتان از وجود سینما، 
فرهنگسرا و مکان های مناسب برای انجام فعالیت های هنری 
و فرهنگی محروم هستند، گفت: امروز سینما بخشی از زمان 
قابل توجه اوقات فراغت مردم را پر می کند و یکی از تفریحات 
سالم جامعه به شــمار می رود. محمد حسن زاده در خصوص 
سینما فردوسی تربت حیدریه گفت: این سینما مربوط به بخش 
خصوصی بود که بعد از انقلاب تغییــر کاربری داد و به بانک 
ملی و مغازه های تجاری تبدیل شده است و سینما 22 بهمن 
هم متعلق به هلال احمر اســت که به علت عدم ایمنی سقف 
تخریب شد. رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی تربت حیدریه 
افزود: پردیس ســینمایی که قرار بود در شهریورماه امسال به 
بهره برداری برســد با افزایش دلار و قیمت مصالح ساختمانی 
مســکوت مانده و سرمایه گذار نتوانست به تعهدات خود عمل 
کند. حسن زاده با اشاره به اینکه هزینه ساخت پردیس سینمایی 
15 میلیارد ریال است که شامل سه سالن 5۰، ۷۰ و ۹۰ نفره 
همراه بــا کافه و نگارخانه برای نمایش آثار هنری می شــود، 
اضافه کرد: بزودی با مشــارکت ســرمایه گذار ساخت پردیس 
سینمایی آغاز می شود. وی شــاخص فرهنگی در بخش های 
زیرســاختی تربت حیدریه را صفر عنوان کرد و یادآور شــد: 
مجتمع فرهنگی-هنری تربت حیدریه از اسفند ۹۶ تاکنون ۳۰ 
درصد پیشرفت فیزیکی داشته که بعد از مجتمع فرهنگی-هنری 
امــام رضا)ع( مشــهد بــه لحــاظ زیرســاختی بزرگ ترین 
مجتمع فرهنگی اســتان اســت که 42۰۰ متــر زیربنا دارد. 

فیض آبادی ها امضا کردند
  توماری برای جدا شدن شبکه 

بهداشت مه ولات از تربت حیدریه
قدس: شهروندان فیض آبادی  با امضای توماری خواستار جدا 

شدن شبکه بهداشت مه ولات از تربت حیدریه شدند. 
بر پایه این خبر تعداد قابل توجهی از اهالی شهرستان مه ولات 
با امضای تومار بلند بالا از مســئولان اجرایی و بهداشــت و 
درمان خراســان رضوی درخواست نموده اند تا به مانند اکثر 
شهرستان های اســتان شبکه بهداشــت و درمان مه ولات 
مستقیماً زیر نظر دانشگاه علوم پزشکی اداره شود همان گونه 
که تا قبل از تحت پوشش قرار گرفتن توسط شبکه بهداشت و 
درمان تربت حیدریه کلیه امور بهداشتی و درمانی مه ولات از 

مرکز استان پشتیبانی و مدیریت می شد.

  مشکلات حاشیه شهر مشهد 
را به فرصت تبدیل کنیم

هاشم رسائی فر: قصه پر غصه حاشیه شهر مشهد پایانی ندارد 
که هیچ هر روز بر صفحات آن افزوده تر می شود و داستانش 
پرحاشیه تر از گذشته ادامه پیدا می کند. اگر پتانسیل یک و 
نیم میلیون نفری نفوس را بنا بر اظهارات مســئولان شهری 
برای حاشیه مشهد در نظر بگیریم این آمار به جز پنج مرکز 
استان یعنی تهران، اصفهان، شیراز، البرز و تبریز از جمعیت 

بقیه مراکز استان ها بیشتر است!
اختلاف جمعیت حاشــیه شهر مشهد به جز با تهران با بقیه 
چهــار مرکز دیگر اختــلاف چندانی ندارد. در این شــرایط 
شاخص نفوس را که در نظر بگیریم، می بایست برای هر آنچه 
که مسئولان برنامه ریزی می کنند نیز ردیفی خاص مد نظر 
قرار گیرد. وقتی پتانسیل جمعیت حاشیه شهر مشهد اینچنین 
شرایط خاصی دارد، قطعاً می بایست برای ساماندهی آن نیز 

نگاه و فکری اساسی اندیشید.
از مشــکلات و معضلات فرهنگی و اجتماعی حاشــیه شهر 
که خود مثنوی هفتاد من کاغذ اســت بگذریم،مشــکلات 
حاشیه شــهر از همان دست از تهدیدهاست که می شود آن 
را به فرصت تبدیل کرد. چرا که بسیارند جوانانی که حتی با 
کمترین توجه به منبعی برای ترویج فرهنگ و اصالت ایرانی 
اسلامی تبدیل می شوند. سؤال این است که دولت تا چه اندازه 

برای این موضوع در سالیان گذشته هزینه کرده است؟ 
قطعاً بــرای انجام هــر کاری نیاز اول بودجه اســت. اینکه 
ردیف بودجه حاشیه شهری با شرایط مشهد به مانند مراکز 
استان هایی که آمار جمعیتی آن ها حتی به نفوس حاشیه ای 
مشهد نمی رسد تقریباً به یک شکل در نظر گرفته شود، قطعاً 
نخواهد توانست مشکلی از مشکلات حاشیه را برطرف نماید.

دولتی ها اگر قرار است برای حاشیه شهر مشهد کاری انجام 
دهند بایســتی نگاهی ملی به این جریان داشته باشند، چرا 
که مشــهد هم اکنون هم تاوان مهاجرپذیر شدنش از همان 
شــهرهایی را می دهد که مهاجرانشان به وفور ساکن حاشیه 

این شهر شده اند.
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قدس  اســتاندار خراسان رضوی با بیان اینکه برای تعالی فرهنگ اقتصادی در این 
استان شب و روز نمی شناسم، گفت: دولت را باید با تفکر بخش خصوصی اداره کرد.

علیرضا رزم حسینی در دیدار با قائم مقام تولیت آستان قدس رضوی و مدیران اقتصادی 
این مجموعه با اشاره به چالش های اداره کشور، افزود: تمرکز گرایی، بروکراسی اداری، 
اختلافات سیاســی، بزرگ بودن دولت و گران اداره کــردن آن، عدم توجه به فرهنگ 
اقتصادی در آموزه های دینی، عدم انسجام ارکان حکومت، قوانین مزاحم و عدم تناسب 

اختیارات استانداران متناسب با وظایف آن ها از جمله این چالش هاست.
وی عنوان کرد: با توجه به این شرایط نمی توان دست روی دست گذاشت و منتظر ماند، 

بلکه باید روش مدیریتی جدیدی ارائه کرد که بتوان از تمامی ظرفیت ها استفاده کرد.
استاندار خراسان رضوی تصریح کرد: به همین منظور مثلث توسعه اقتصادی با اضلاع 
نمایندگان مجلس در شورای اســلامی، کارگزاران حکومت و سرمایه گذاران به عنوان 
مجاهدان اقتصادی ترســیم شد.رزم حسینی خاطرنشــان کرد: ائمه جمعه به عنوان 
شخصیت های تأثیرگذار و صاحب تریبون باید مروج این موضوع باشند.وی با تأکید بر 
اینکه من استاندار جاریه نیستم، افزود: با حضور میدانی و استقبال از سرمایه گذاران سالم 
و توانمند به دنبال توانمند سازی جوامع محلی و تقویت اقتصاد خانوار هستم که یکی از 

مهم ترین اهداف نظام و انقلاب اسلامی است.
استاندار خراســان رضوی با بیان اینکه در استانداری به روی سرمایه گذاران باز 
است؛ گفت: آستان قدس رضوی به عنوان یک ظرفیت عظیم در استان و کشور 
باید مورد توجه قرار گرفته و از ظرفیت و توان این مجموعه برای توسعه استان و 

کشور بهره گرفت.
رزم حســینی با بیان اینکه باید کشــور را با توان و ظرفیت بخش خصوصی و 
شــرکت ها بسازیم؛ تصریح کرد: در این راستا خراســان رضوی را به 12 منطقه 
اقتصادی متناسب با حوزه های انتخابیه 12 گانه تقسیم کرده و در پی آن هستیم 
کــه برای هر یک از آن ها متولی خاصی معرفی و تعیین کنیم.وی افزود: تاکنون 

برای چهار منطقه اقتصادی متولی مشخص شده و ۳۹ شرکت و مجموعه اقتصادی نیز 
متقاضی سرمایه گذاری در این مناطق 12 گانه اقتصادی هستند.

استاندار خراسان رضوی با تأکید بر اینکه به همکاری پایدار با آستان قدس رضوی امیدوار 
هستم، گفت: آستان قدس رضوی نیز می تواند در هریک از این مناطق که تمایل دارد، 

سرمایه گذاری کند.

 استاندار خراسان رضوی در دیدار با قائم مقام تولیت آستان قدس رضوی:

باید از ظرفیت آستان قدس رضوی برای توسعه استان بهره گرفت

متأسفانه همچنان حاشیه 
شهر با مشکل مواجه 

است و من این گله 
را همیشه داشتم که 

تاکنون درباره حاشیه 
شهر از طرف دولت 

اقدامی صورت نگرفته و 
رسیدگی درست انجام 

نشده است

بــرش

خبر

  طراحی فرمولاسیون داروی درمان 
مسمومیت با فلزات در مشهد 

قدس: پژوهشگران دانشــگاه علوم پزشکی مشهد موفق به 
طراحی و تولید فرمولاســیون داروی تزریقــی برای درمان 

مسمومیت با فلزات سنگین مانند سرب شدند.
این دارو توســط گروهی شــامل دکتر امید رجبی، آتوســا 
حقیقی زاده، مهدی فعال ملکی، حسین نایبی و صالح رخشانی 
طراحی و تولید شــده و اکنون در مرحله تجاری سازی قرار 
دارد. عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی مشهد در این 
خصوص گفت: آمپول روغنی »بال« محصول تزریقی است و 
به عنوان پادزهر مســمومیت با فلزات سنگین مانند سرب، 

آرسنیک، طلا، جیوه، مس و آنتیموان کاربرد دارد. 
دکتر امید رجبی افزود: این دارو محلول در روغن اســت و از 

روغن بادام زمینی به عنوان حامل آن استفاده می شود. 
وی ادامه داد: طراحی و تولید داروی بال در راســتای کم اثر 
کردن تحریم ها در حوزه دارو صــورت و تاکنون این آمپول 
تزریقی در بخش مسمومین بیمارستان امام رضا)ع( مشهد 
مورد استفاده قرار گرفته است که نسبت به نمونه خارجی آن 
اثرگذاری مثبتــی دارد. وی گفت: اکنون این دارو در مرحله 
اخذ مجوزهای قانونی از سوی وزارت بهداشت و عقدقرارداد 
بــرای تولید انبوه قرار دارد. با توجه بــه اینکه داروی درمان 
مسمومیت با فلزات سنگین تاکنون وارداتی بوده و تهیه آن 
نیاز به صرف مقادیر زیادی ارز دارد، بومی ســازی آن مانع از 

خروج ارز و کاهش فشار اقتصادی بر کشور می شود.

  افتتاح 2کتابخانه دانش آموزی
 در روستاهای نیشابور

نیشابور- خبرنگار قدس: دوکتابخانه دانش آموزی با حضور 
مسئولان شهرستان نیشــابور و اهتمام خیرین در دبستان 
روستا های باغشن گچ و میرآبادبخش مرکزی نیشابور افتتاح 
شــد.فرماندار شهرستان نیشــابور در این مراسم اظهار کرد: 
مشارکت فرهیختگان زمینه ســاز توسعه پایدار کشور است.

ســعید شیبانی گفت: مشارکت هر چه بیشتر اقشار مختلف 
مردم و فرهیختــگان در امور اجتماعی زمینه را برای تحقق 
توســعه پایدار کشور فراهم می ســازد.وی خاطرنشان کرد: 
سازمان های مردم نهاد و انجمن های مردمی زمینه پیوند هر 
چه محکم تر ملت و دولت را فراهم و تقویت می کنند.شیبانی 
یادآور شــد: در حوزه کتاب و کتابخوانی دو ســمن و چهار 
انجمن در نیشابور فعال می باشد و از هفت کتابخانه عمومی 
مشارکتی این شهرستان دو کتابخانه در بخش روستایی است.

 اعلام آمادگی آستان قدس رضوی 
 برای مشارکت در طرح توسعه اقتصادی استان

قائم مقام تولیت آستان قدس رضوی در این جلسه ضمن اعلام 
آمادگی آســتان قدس رضوی برای مشــارکت در اجرای طرح 
توسعه اقتصادی اســتان، تأکید کرد: بر اساس برنامه اقتصادی 
آستان قدس رضوی ســه معیار؛ حل مسئله کشور، سودآوری 
مناســب و تناســب اجرای طرح های اقتصادی با ظرفیت ها و 
جایگاه آســتان قدس رضوی مورد توجه است.دکتر سیدرضا فاطمی امین 
عنوان کرد: اجرای طرح توســعه اقتصادی اســتان هم در همین راستاست 
که از آن اســتقبال می کنیم.وی از آمادگی آســتان قدس رضوی برای قرار 
گرفتن بــه عنوان معین اقتصــاد مقاومتی در منطقه ســرخس خبر داد.

قدس: رئیس گــروه موزه ها و اموال منقــول اداره کل میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری خراسان رضوی گفت: موزه 
وقف مشهد، پروانه رسمی فعالیت دریافت کرد.محمدرضا پهلوان 
اظهار کرد: موزه و کتابخانه تخصصی وقف مشهد به همت اداره 
کل اوقاف و امور خیریه اســتان خراســان رضوی و با مشارکت 
کارشناســی این اداره کل، در شهریور ماه سال جاری با حضور 

مقامات کشــوری و استانی افتتاح شــد. وی افزود: بعد از آن به 
سرعت طرح محتوایی این موزه آماده و برای اخذ مجوز به اداره 
کل موزه های سازمان میراث فرهنگی کشور ارسال شد و نهایتاً 
25 دی ماه ســال جاری پروانه فعالیت رسمی این موزه، صادر 
شد. پهلوان افزود: راه اندازی موزه وقف از فعالیت های ارزشمند در 

حوزه سنت حسنه وقف و ترویج فرهنگ وقف است.

 وی خاطر نشــان کرد: این موزه در ســاختمان اصلی اداره کل 
اوقاف و امور خیریه خراســان رضوی بــا 5۰۰ متر مربع زیربنا، 
نمایش دهنده بیش از 1۶۰ اثر تاریخی و فرهنگی که وقف اماکن 
متبرکه و مذهبی استان است.موزه وقف در خیابان آبکوه مشهد 
قرار دارد و علاقه مندان با هماهنگی با اداره کل اوقاف می توانند از 

این موزه ارزشمند و کتابخانه تخصصی وقف، بازدید کنند.

موزه وقف مشهد، پروانه رسمی فعالیت دریافت کرد

 راه های ارتباطی سرویس»قدس خراسان« با مخاطبان
شماره پیامک:   ۳۰۰۰۷۲۳۰۵
@quds95  آی دی سروش 
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سوژه از شما / پيگيرى از ما

 قـدس ويـژه خـراسان
در راستاى رسالت مطبوعاتى 

وظيفه خود مى داند در 
جهت رفع مشكلات مردمى،  

سوژه هاى ارسالى از 
سوى خوانندگان  عزيز در 

حوزه هاى شهرى، اجتماعى، 
اقتصادى و ...  را پيگيرى و 

منعكس كند .
منتظر سوژه هاى شما از طريق 

سامانه پيامكى  هستيم.
لطفاً ابتداي پيام كلمه «سوژه» را قيد نماييد.

شماره پيامك:   300072305

خبر

قدس: مديرعامل شركت ترافيك هوشمند اليت از آماده سازى 
هزار جاى پارك در اطراف حرم مطهر تا عيد نوروز خبر داد.
محمد مهدى اســدى با بيان اينكه  طى ماه هاى آينده، چند 
پاركينگ به مجموعه پاركينگ هاى تحت پوشش اليت اضافه 
خواهد شــد گفت:  هم اكنون در اطراف حرم مطهر به دنبال 
زمين مناسب براى پاركينگ هستيم كه اين پاركينگ ها به 

ظرفيت پاركينگ هاى اليت اضافه خواهد شد.
وى اظهار داشت: اين پاركينگ ها در حال جانمايى و مذاكره 
بوده تا بــراى تعطيلات عيد نوروز و زائــران نوروزى، تعداد 
حداقل هــزار پاركينگ در اين محدوده زيرســازى و آماده 

بهره بردارى شود. 
وى خاطرنشان ساخت: دو پاركينگ مجد و آسمان هم طى 

سال آينده زير مجموعه اليت قرار خواهند گرفت.
مدير عامل شــركت ترافيك هوشمند اليت تصريح كرد: در 
حوزه پارك حاشيه اى نيز، در حال بازنگرى معابر و خيابان هاى 
موجود تحت پوشش اليت در مشهد هستيم. با اين بازنگرى 
كه مصوبات آن از شوراى همتا نيز گرفته شده است، تعدادى 
از معابر اصلى به اليت اضافه خواهد شد و ما خودمان تعدادى 
از معابر فرعى را از اليت حذف خواهيم كرد. مديرعامل شركت 
ترافيك هوشمند اليت عنوان كرد: در حال مذاكره هستيم و 

مصوبه براى وزير كشور ارسال شده است كه در صورت امضا 
توسط وزير و ابلاغ، تغييرات جديد معابر تحت پوشش اليت 
در شهر اجرايى مى شود. اسدى گفت: بيشترين دغدغه اخير 
شــركت اليت، موضوع هوشمندسازى است كه اميدواريم در 
اين حوزه تا پايان ســال جارى بتوانيم يكى از پاركينگ هاى 
اصلى شهر مشهد يعنى پاركينگ بيمارستان امام رضا(ع) را به 
سيستم هاى هوشمند مجهز نماييم. با شركت هاى استارتاپى 
نيز در حال همكارى هســتيم تا پارك هاى حاشيه اى را نيز 
بتوانيم به سنســورهاى هوشمند مجهز نماييم كه اين طرح 

در يكى از معابر اصلى تا پايان سال جارى آغاز خواهد شد.

مديرعامل اين شركت خبر داد

افزايش چند معبر اصلى مشهد به محدوده اليت در آينده نزديك
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دادستان مركز استان تشريح كرد:

 آخرين خبرها درباره مديران بازداشتى 
خراسان رضوى

فارس: دادســتان عمومى و انقلاب مركز خراســان رضوى 
آخرين وضعيت پرونده رئيس سازمان جهاد كشاورزى استان 

و فرماندار پيشين خواف را تشريح كرد.
غلامعلى صادقى در خصوص آخرين وضعيت پرونده رئيس 
سازمان جهاد كشاورزى استان گفت: مزروعى به قيد وثيقه 

آزاد نشده و فعلاً قرار بر بازداشت موقت است.
وى ادامه داد: تا زمانى كه تحقيقات كامل نشده باشد، شرايط 

فك قرار فراهم نمى شود و اين قرار باقى خواهد ماند.
دادستان عمومى و انقلاب مركز خراسان رضوى در خصوص 
اتهامــات وارده به مزروعى، افزود: فعلاً اتهام وى مشــخص 
نشده و در مرحله تحقيقات قرار دارد و به صورت كلى علت 
آن جرايم مالى اســت.صادقى در خصوص بازداشت فرماندار 
شهرستان خواف نيز تأكيد كرد: پرونده وى هم تحت تعقيب 
قرار گرفته و در بازداشت است. وى اضافه كرد: تحقيقات وى 
در حال اتمام اســت و بازپرس نيز قرار بازداشت موقت را به 
وثيقه تبديل كرده و اگر وثيقه را توديع كنند، تا مرحله دادگاه 
آزاد خواهد شد.دادســتان عمومى و انقلاب مركز خراســان 
رضوى در خصوص دادگاه ويژه جرايم اقتصادى، خاطرنشان 
كرد: اين دادگاه به دليل آنكه در تهران و برخى از اســتان ها 
تشكيل شده در استان ما نيز با پيگيرى هاى صورت گرفته، 
تشكيل شده و يك تعداد پرونده  است كه به دادگاه ارجاع داده 

مى شود و مورد بررسى قرار خواهند گرفت.

 واكنش دوباره نظام پزشكى به يك گزارش
نظام پزشكى خراسان رضوى مدتى قبل در واكنش به يك مطلب 
چاپ شده در خصوص فرار مالياتى پزشكان جوابيه اى به روزنامه 
ارسال نمود كه ما نيز در توضيحى مختصر در انتهاى اين جوابيه 
به مسئله زيرميزى اشــاره كرديم حالا اين سازمان در دومين 
واكنش خود به اين موضوع هم انتقــاد دارد كه در ادامه به آن 
مى پردازيم. در جوابيه دوم اين سازمان آمده است: جهت روشن 
شدن اذهان خوانندگان زيرميزى به پولى مى گويند كه بيشتر از 
تعرفه قانونى مصوب از بيمار گرفته شود ولى توجه به چند نكته 
مهم است؛ اول اينكه تعرفه خدمات پزشكى توسط نظام پزشكى 
كه اتحاديه صنفى پزشكان است، تنظيم نمى شود حتى توسط 
وزارت بهداشت هم مصوب نمى شود بلكه با كمال تعجب توسط 
سازمان هاى بيمه گر يعنى خريداران آن خدمت تعيين مى گردد. 
دوم اينكه در پنج سال گذشته با وجود تورم اعلان شده به ميزان 
137 درصد، رشد تعرفه پزشكى در برخى شاخه ها حتى به سى 
درصد هم نمى رسد. و ســوم اينكه همين تعرفه توسط برخى 
از ســازمان ها و نهادهاى دولتى و بيمه دولتى و بيمه گر رعايت 
نمى شود و بيمارستان ها و درمانگاه ها به عقد قرارداد زير قيمت 
تعرفه مصوب ملزم و مجبور مى شوند. چهارم؛ حتى همين مبلغ 
هم پس از هزار اما و اگر بيش از پانزده ماه است كه پرداخت نشده 
و بيمارستان ها و درمانگاه ها و آزمايشگاه ها در حال ورشكستگى و 
فروپاشى مى باشند. و نه تهمت زيرزميزى و نه فرار از ماليات و نه 
ده ها فشار و افتراى ديگر نمى تواند فاصله اى بين مردم و فرزندان 

پزشكشان ايجاد كند.

 توضيح قدس
روزنامه قدس به منظور مستند نمودن موضوع وجود پديده 
زيرميزى يا هر هزينه اضافى كه به نحوى از شهروندان دريافت 
مى شود از مخاطبان روزنامه درخواست مى كند چنانچه در 
مراجعه به سيســتم درمانى مجبور بــه پرداخت زيرميزى 
شده اند موارد خود را به شماره 300072305 پيامك نمايند.

 مديركل دفتر امور روستايى و شوراهاى 
استاندارى خراسان رضوى خبر داد

  اجراى مقدمات  تبديل كارگران روزمزد 
روستاهاى مشهد به توليدكننده داخلى 

ايسنا: مديركل دفتــر امور روستايى و شوراهاى استاندارى 
خراســان رضوى گفت: زمينــه تبديل كارگــران روزمزد 

روستاهاى مشهد به توليدكننده داخلى فراهم مى شود.
محمدعلى همدمى نژاد اظهار داشت: روستاهايى كه اكنون در 
حاشيه شهر مشهد هستند خواه ناخواه در ارتباطى مستقيم 

با شهر مشهد قرار دارند.
وى افزود: يكى از اقدامات ضرورى كه بايد توسط شهردارى 
صورت گيرد اين است كه براى جلوگيرى از مهاجرت بى رويه 
روستاييان اطراف مشهد به اين شهر برنامه داشته و آمار اين 

مهاجرت ها را به حداقل برساند.
معاون امور روســتايى استاندار خراســان رضوى ادامه داد: 
ضــرورت دارد تــا از تك تك روســتاهاى اطراف مشــهد 
بررسى هاى لازم انجام شود تا ببينيم دليل مهاجرت اين افراد 

و ترك روستا چه چيزى بوده است.
همدمى نژاد بيان داشت: در حال حاضر بسيارى از روستاييان 
اطراف مشهد تمايل به مهاجرت و زندگى در مشهد را دارند 
و آن ها وارد شهر مشــهد شده و شغل هاى كاذبى را در اين 

شهر ايجاد مى كنند.
وى بــا تأكيد بر ضرورت تحكيم پايه هــاى اقتصادى در 
روســتاها گفت: براى جلوگيــرى از مهاجرت هايى كه از 
ســمت روستا به شــهر صورت مى گيرد ضرورى است تا 
محورهاى اقتصادى در روستاهاى مبدأ بررسى شود. بايد 
تلاش كرد تا در روســتا اشتغال ايجاد كرد و الگويى تهيه 
كنيم تا كارگرهاى روزمزد روســتايى به توليد كنندگان 

داخلى تبديل شوند.
مديركل دفتر امور روســتايى و شــوراهاى اســتاندارى 
خراسان رضوى افزود: بايد با بررسى ظرفيت هاى موجود 
در روســتاها تلاش كنيم تا اين ظرفيت هــاى بالقوه به 

صورت بالفعل درآيد.

معاون بهداشتى دانشگاه علوم پزشكى مشهد:
  افزايش سن اميد به زندگى از 

دستاوردهاى انقلاب اسلامى ايران است

قدس: معاون بهداشتى دانشگاه علوم پزشكى مشهد گفت: 
افزايش سن اميد به زندگى از 52 به 72 سال از دستاوردهاى 

انقلاب اسلامى در كشور است.
حميدرضا بهرامى صبح سه شنبه در بازديد از شبكه بهداشت 
و درمان فريمان اظهار كرد: انقلاب اســلامى ايران طى 40 
سال گذشته در حوزه هاى مختلف از جمله توسعه بهداشت 
و درمان و مقابله با بيمارى هاى واگيردار دستاوردهاى خوبى 

داشته است. 
وى افــزود: اين اقدام ها موجب كاهــش مرگ و مير مادران 
باردار، كاهش مرگ و مير نوزادان و كودكان زير 5 سال شده 
و با اجراى برنامه هاى نظام مراقبت و واكسيناسيون توانستيم 

بيمارى هاى واگير را كنترل كنيم. 
معاون بهداشتى دانشگاه علوم پزشكى مشهد خاطرنشان كرد: 
مجموعه اقدام هاى انجام شــده موجب افزايش سن اميد به 
زندگى در كشور شده به صورتى كه طبق آمارها در سال 57 
سن اميد به زندگى در كشور 52 سال بود كه اين ميزان در 

حال حاضر به 72 سال رسيده است.
بهرامى تأكيد كرد: البته تلاش ما اين است كه شاخص هاى 
حوزه بهداشــت و درمان در مناطــق مختلف ارتقا يابد و به 
همين دليل بر مراقبت از گروه هــاى هدف بويژه در زمينه 

بيمارى هاى غير واگير تأكيد داريم. 
وى در ادامه خاطرنشــان كرد: يكى از مشــكلاتى كه در 
حوزه بهداشــت و درمان فريمان وجــود دارد ضعف در 
بيماريابى و كنترل و مراقبت از بيماران شناســايى شده 
در حوزه ســلامت روان و بيمارى هاى غيرواگير است كه 
بايد مســئولان حوزه بهداشت و درمان به اين مهم توجه 

بيشترى داشته باشند.

  آغازعمليات بتن ريزى سقف 
پاركينگ 10 طبقه خيابان پرستار 

قدس: شهردار منطقه يك مشهد از آغاز عمليات بتن ريزى 
و پوشش سقف پاركينگ 10 طبقه خيابان پرستار خبر داد.

جواد اصغرى گفت: با توجه به موقعيت و محدوده اين طرح 
كه در مركز ويژه درمانى قرار گرفته و اين مكان به واســطه 
فعاليت تعداد زيادى از مطب هاى پزشــكان روزانه پذيراى 
بســيارى از مجاوران و زائران امام رضا(ع) اســت؛ بنابراين 
به منظور تأمين بخشى از خواســته شهروندان براى پارك 
خودروها، كاهش ترددهاى اضافى و روان ســازى ترافيكى 
منطقه، ساخت پاركينگ پرســتار در دستور كار مجموعه 

مديريت شهرى قرار گرفت.
وى ادامــه داد: عمليات اجرايى ايــن پاركينگ 10 طبقه با 
ظرفيت 250 خودرو در خيابان پرســتار از مدتى پيش و با 
همكارى معاونت حمل و نقل و ترافيك شهردارى مشهد آغاز 

شده است.
شــهردار منطقه يك مشهد با اشاره به مســاحت 10هزار 
مترمربعى اين طرح، اعتبار آن را بيش از 150 ميليارد ريال 

اعلام كرد.

زاويه تصوير

 اتوبوس و ســرويس دانشجويان مجتمع 
كه  شــيروان  كشــاورزى  عالى  آموزش 
فاصله 15 كيلومترى دانشــگاه تا شيروان 
را سرويس دهى مى كند. اتوبوس دانشگاه 
تهران كه ترمز بريد از اين اتوبوس چندين 

سال جوانتر بود!

رخ � رخ

مخاطبان عزيز خرسند     يم كه ارتباط د     وسويه با اين رسانه د     ر ارسال سوژه از سوى شما خوانند     گان گرامى به ثمر نشسته است، بنابراين اميد     واريم 
مسئولان د     ستگاه هاى اجرايى با پاسخ خود     ، ما را د     ر اين مسير همراهى كنند     . شما مى توانيد      از طريق سامانه پيامكى 300072305 با ما د     ر تماس باشيد     .

 مشكل اينترنت مخابرات خواف
اينترنت مخابرات خواف چند وقتى است بسيار كند و با قطع و وصلى هاى پياپى همراه است، 
هر موقع به مركز پاسخگويى مخابرات زنگ مى زنيم مى فرمايند همكاران پيگير حل مشكل 

هستند، اما مشكل همچنان پا برجاست!نمى دانيم اين مشكل چه زمانى مى خواهد حل شود.
915...4223

 به داد من برسيد
هفت ماه رزمندگى دارم، بيكارم، بيمه ندارم، 
ســبد كالا هم ندارم، چكار بايــد بكنم آيا 

مسئولى هست به درد من برسد؟
936...9067

 يك نقشه راه براى اتوبوسرانى
لطفــاً در صورت امكان يك خط از عمار بيايد 
مصطفى خمينى از دوربرگردان وارد رستمى 
بشود سپس برود شــيرودى و از دو مسير يا 
چهارراه مصلى و يا چهارراه نوش برود پنجراه و 
به سمت ميدان هفده شهريور وارد بلوار شهداى 
حج شود تا به خيابان نواب برسد نزديك حرم 
و بالعكس؛ اگر بخواهند راه دارد اما اراده نيست!

915...2418

 پاسخ اتوبوسرانى به يك پيام
در پاسخ به پيام شــهروند محترم مندرج در شماره 8870 مورخ 97/10/13 در «ستون 
رخ در رخ» با موضوع: نمره غيرقابل قبول خط 20؛ خط 20 كه از پايانه الهيه به ســمت 
پايانه آزادى تردد مى كند خدمات رســانى بســيار ضعيفى داشــته و به صورت نامنظم 
تــردد مى كند، به طورى كه ســرفاصله اين خط گاهى تا 30 دقيقه نيز طول مى كشــد 
و اتوبوس هاى آن به جهت اينكه دولتى هســتند، فرســوده و فاقد سيســتم گرمايشى 
مى باشــند. از طرفى اغلب اتوبوس هاى آن در محل ايســتگاه خود در پايانه الهيه حضور 
ندارند و در هر مكانى كه دوســت دارند در پايانه توقف مى كنند. حتى گاهى اوقات يك 
اتوبوس در بيرون از پايانه يك برگه ســفيد به نشانه خط 20 بر محل شيشه جلوى خود 
نصب مى كند و بدون توجه به مســافرانى كه در ايســتگاه حضور دارند از ايستگاه خارج 
مى شــود. از آن جا كه اين خط تنها اميد ساكنان منطقه عصمتيه براى رسيدن به مركز 

شهر است از مسئولان تقاضا داريم به وضعيت آن رسيدگى كنند.» 
به استحضار شهروند محترم مى  رساند خط 20 با 10 دستگاه اتوبوس و ميانگين سرفاصله 
13 دقيقه در حال ســرويس دهى به شــهروندان محترم مى باشد كه برابر بررسى سامانه 
نظارت تصويرى (AVL) در بازه زمانى 5 روزه هيچ گونه سرفاصله نامتعارفى در سرويس 
دهى خط مشاهده نگرديد؛ بنابراين مجدداً هماهنگى لازم با مسئول خط جهت دقت در 
رعايت سرفاصله ها صورت پذيرفت. همچنين برابر بازديد انجام شده از تمامى اتوبوس هاى 

فعال در خط، هيچ گونه مشكلى در سيستم گرمايشى اتوبوس ها مشاهده نگرديد.
در پايان از شهروند محترم تقاضا مى گردد در صورت مشاهده افزايش سرفاصله در مسير 
خط و يا مشاهده مشكل در سيستم گرمايشى اتوبوس، مراتب را با ذكر مشخصات دقيق 
(تاريخ، كد اتوبوس، بازه زمانى و ايســتگاه محل انتظار) به شــماره تلفن 33235 اداره 

بازرسى سازمان اعلام نمايند تا امكان رسيدگى دقيق تر فراهم باشد.

هفت ماه رزمندگى دارم، بيكارم، بيمه ندارم، 
ســبد كالا هم ندارم، چكار بايــد بكنم آيا 

لطفــاً در صورت امكان يك خط از عمار بيايد 
مصطفى خمينى از دوربرگردان وارد رستمى 
بشود سپس برود شــيرودى و از دو مسير يا 
چهارراه مصلى و يا چهارراه نوش برود پنجراه و 
به سمت ميدان هفده شهريور وارد بلوار شهداى 
حج شود تا به خيابان نواب برسد نزديك حرم 
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هادى زهرايى : رئيس سازمان نظام مهندسى 
ساختمان خراســان رضوى از نبود نظارت بر 
ســاخت و سازها در منطقه شــهردارى ثامن 

مشهد انتقاد كرد.
مهندس محمدحســين شركا در گفت وگو با 
قدس گفت: پروژه هاى ساختمانى به دو دسته 
تقسيم مى شود. دسته اول پروژه هاى عمرانى 
كه مصوب مجلس هســتند و با بودجه هاى 
دولتى ساخته مى شوند و دسته دوم پروژه هاى 
بخــش خصوصى اســت و آنچــه در بخش 
خصوصى از ســاختمان هاى بزرگ تا كوچك 
ساخته مى شوند متولى كنترل ساخت و ساز 
آن ها سازمان نظام مهندسى و مهندسان ناظر 

هستند.
وى افزود: متأسفانه برخى پروژه هاى بزرگى در 
اين شهروجود دارند كه با شهردارى مشاركت 
يا تهاتر داشته اند،زير بيرق نظارت سازمان نظام 
مهندسى نمى روند، از جمله اين ساختمان ها 
برج ســلمان است كه آتش گرفت و مهندس 

ناظر نداشته و مسير پروانه نيز طى نشده بود.
رئيس ســازمان نظام مهندســى ساختمان 
خراسان رضوى تصريح كرد: در حال حاضر 
پروژه هايى وجــود دارند كه مهندس ناظر 
ندارند و بــراى همين موضوع بــا مديران 
شــهردارى جلساتى گذاشــته ايم و از آن ها 
خواســته ايم كه تســامح نكنند و با قدرت 
تعامل داشــته باشــند و بــراى پروژه هاى 

خود مهندس ناظر، محاســب و 
طراح و مجرى داشــته باشــند. 
در  اين ســاختمان ها  بيشتر  كه 
پيرامون  ثامن،  منطقه شهردارى 
حرم مطهر وجود دارد كه تعداد 
آن ها نيز كم نيســت و آمار آن ها 

را شهردارى دارد.

 23 سال انحراف از قانون 
رئيس ســازمان نظام مهندســى ساختمان 
خراســان رضوى در خصوص حذف دلال ها 

از ساخت و سازها گفت: سازمان 
خود  تاكنــون  مهندســى  نظام 
را منطبــق بــا قانون ســازمان 
نظام مهندســى نكرده بود و در 
ماده هاى قانونــى متعددى آمده 
مهندسى  نظام  سازمان  كه  است 
ســاختمان به عنوان متولى حوزه ســاخت 
و ســاز بايد نظارت بر حسن انجام خدمات 
را داشــته باشــد. اين در حالى است كه ما 
نظــارت بر مردم و مهندســان را رها كرده 
بوديم و سالى 17هزار مورد بازديد داشتيم 

كه بــا تغيير هيئت مديره نظام مهندســى 
خراسان رضوى در همان روزهاى اول خود 
را بــا قانون منطبق كرديم و از مهندســان 
خواستيم تا بر ساخت و سازها نظارت كنند.
 وى افزود: پس از 23 سال انحراف در نظارت 
و ارائه خدمات 17هزار بازديد را متوقف كرديم 
و از اين پس ســازمان نظام مهندسى به جاى 
مهندس نظارت نمى كند، بلكه ما بر عملكرد 
مهندس نظارت مى كنيم، كه اين اقدام براى 
اولين بار در كشور به صورت پايلوت در مشهد 

اجرا شده است.
محمدحسين شــركا ادامه داد: در راستاى 
شــفاف ســازى بــا راه اندازى بخشــى از 
اطلاعات مهندســان در ســايت ســازمان 
نظام مهندســى پس از ورود به ســايت هر 
مهندسى داراى صلاحيت، ظرفيت و پروانه 
اشــتغال را به طور روشــن اعلام مى كند و 
بــراى آگاهى ازاين اطلاعــات نياز به هيچ 
گونه كدى نيســت كه با اين اقدام فعاليت 
تمامى مهندســان به طور روشن براى همه 

افراد جامعه مشخص مى شود.

رئيس سازمان نظام مهندسى ساختمان در گفت وگو با قدس انتقاد كرد 

نبود نظارت بر ساخت و سازها در منطقه ثامن مشهد

مخاطبان گرامى!
در  را  خــود  نظــرات  لطفــاً 
خصوص اين مطلب  به شــماره 

300072305 پيامك كنيد.

مـخــاطـبـان گـرامى! مى توانيد 
را در  عكس ها و سوژه هاى خود 
حوزه هاى شهرى، اجتماعى و ... 

به ايميل زير ارسال نماييد.
 khorasanemrooz@yahoo.com

روز بازار ��ھد
واحدنوع كالا

متوسط قيمت 
در سطح شهر

(تومان)

3,400

4,200

6,900

4,800

4,800

كيلوگرم

بسته

بسته

850 گرمى

پاكت

شكر

كره 100 گرمى (پگاه)

پنير 400 گرمى (پگاه)

ماست 2/3٪ (پگاه)

شير 2/5٪ (پگاه)



�و��ون پاسخ به اظهار نظر نسنجيده يك مدير

بى اعتمادى مردم به سيستم نظارت بر بازار، عامل صف هاى طولانى است
على محمدزاده: بى تعارف بايد بگويم گاهى 
اظهارنظرهاى عجيب و غيرمعمولى از ســوى 
افرادى صورت مى گيرد كه مايه تعجب مى شود 

وهر شنونده اى را وادار به واكنش مى كند.
يكى از همين اظهار نظرها، ديروز از سوى يكى 
از مديران اتاق اصناف مشــهد منتشر شد كه 
بى شك اگر از طرف يك فرد عادى بود، مى شد 
بى توجــه از آن عبور كــرد ولى وقتى مديرى 
كه مثــلاً در حوزه نظارت فعاليت دارد چنين 

تحليلى دارد، مايه تعجب است.

مردم زياده روى مى كنند!
ماجرا از اين قرار اســت كه معــاون نظارت و 
بازرســى اتاق اصناف مشهد در تحليل علت 
صف هاى طولانى شــهروندان مشهدى براى 
خريد مرغ با قيمت مصــوب، گفت: مردم در 
خريد مرغ با قيمــت 9800 تومان زياده  روى 
مى كنند.امير دلدارى در خصوص توزيع مرغ 
با قيمت مصوب 9800 تومانى، اظهار كرد: از 
مجموع 20 مركز فقط 9 واحد صنفى وظيفه 
توزيع مرغ با نرخ مصــوب 9800 تومان را بر 
عهده دارنــد.وى در خصوص علت صف هاى 
طولانى براى خريد مــرغ، ادامه داد: دليل آن 
اين است كه مردم به اندازه مصرف و نياز خود 
خريد نمى كنند.معاون نظارت و بازرسى اتاق 
اصناف مشــهد، عنوان كرد: هر چه ما عنوان 
مى كنيــم كه براى تعديل بازار به اندازه خريد 
كنيد، مردم اهميتى نمى دهند.دلدارى با بيان 
اينكــه عرضه مرغ همه روزه انجام مى شــود، 
تصريح كرد: اما توزيع آن با محدوديت مواجه 
بوده كه بتواند همه شهر را پوشش دهد، مردم 

بايد در خريد كمى رعايت كنند.

 تذكر چند مورد 
بنابراين بر آن شديم تا توجه اين مدير محترم 
را به چند نكته جلــب كنيم و ذكر اين نكته 
ضرورى اســت كه موارد ذكر شــده حاصل 
گفت و گو و مصاحبه هاى متعددى است كه در 
اين خصوص و در موارد مشابه به هنگام عرضه 
يك محصول با قيمت مصوب پايين تر از قيمت 

بازار با شهروندان انجام شده است. 
نكته اول اين است كه همان گونه كه اين مدير 

محترم هم اشــاره كرده تنها در 
9 واحد صنفــى، مرغ با قيمت 
مصوب توزيع مى شــود و حال 
پرسش اين اســت كه آيا براى 
شهرى با 3 ميليون نفر جمعيت 
توزيع يك محصول در 9 مركز 
پاسخگوى نياز شهروندان خواهد 
بود و در نتيجه كمبود مراكز يك 
پيامد قطعى دارد و آن تشكيل 
صف هاى طولانى در مقابل اين 

مراكز محدود است.
نكته دوم اينكه، معاون نظارت و 
بازرسى اتاق اصناف مشهد اظهار 
داشــته اند، مردم به تذكر آن ها 

براى خريد كمتر به منظور تعديل بازار توجه 
ندارند كه در پاســخ بايــد گفت چگونه مردم 
به اين ادعا اطمينان كنند وقتى مى بينند در 
حالى كه قيمت مصوب 9800 تومان اســت، 
مديران حوزه نظارت توان مقابله با گرانفروشى 
آشــكار مرغ را ندارند وبايد به قيمت بيش از 

12 هزار تومــان مرغ را 
توزيع  و  كنند  خريدارى 
همين مرغ هــا با قيمت 
مصوب نشــان از ضعف 
نظارتى دارد و اگر مدير 
بخش  ومتوليان  محترم 
نظارت مدعى تعديل بازار 
هستند از امروز با عرضه 
مرغ به قيمت يك ريال 
بيشــتر از قيمت مصوب 
مقابلــه نماينــد و آنگاه 
نيازى بــه توزيع مرغ با 
قيمت مصوب هم نيست.

نكته ســوم كه بــا ز هم 
مربوط به همان بحث قيمت مرغ در بازار است 
اينكه چگونــه مى توان تصوركرد تفاوت قيمت 
بازار يك محصول بــا قيمت اعلامى و مصوب 
حدود 30 درصد باشد،چرا كه اختلاف حداكثر 
10درصد شــايد قابل قبول باشــد ولى وقتى 
30 درصد اختلاف قيمت وجود داشــته باشد 

چگونه بايد به سياســت هاى كنترلى و نظارت 
اعتمــاد كرد.نكته چهارم كــه مربوط به نحوه 
توزيع گوشت قرمز مى شود و بى ارتباط به اين 
مسئله هم نيســت اينكه، مراكز توزيع گوشت 
گرم ناياب تر از مراكز توزيع گوشــت مرغ است 
و در برخــى موارد ديده شــده كه متوليان امر 
به جاى توزيع گوشــت يخ زده بين واحدهاى 
صنفى چند متر آن طرف تــر خودروى حامل 
گوشت را متوقف كرده و خودشان مستقيماً به 
فروش مى رسانند كه يكى از فعالان اين حوزه 
مدعــى بود چون در هر كيلو گوشــت مبلغى 
(حدود 400 تومان) به عاملان توزيع مى رسد، 
به نظر مى رسد كسب درآمد از اين طريق علت 
اين تصميم بوده است. نكته پايانى اينكه به نظر 
مى رسد اگر دوستان حوزه نظارت با برخوردهاى 
قانونى جدى تر از چندگانگى قيمت ها در بازار 
جلوگيرى نمايند و در تمام شهر گوشت مرغ با 
همان نرخ مصوب عرضه شود مردم نيز به اندازه 
نياز خود خريد خواهند كرد و از فرداى افزايش 

قيمت ها نگران نخواهند بود.

آب و �وا
پيش بينى تداوم افزايش دما 

در خراسان رضوى
قدس: هواشناســى خراســان رضوى اعلام كرد: بررســى 
نقشــه هاى پيش  يابى و تصاوير ماهواره نشان  دهنده جوى 
نسبتا پايدار بوده و تداوم روند افزايش دماى هوا تا اوايل هفته 
آينده پيش  بينى مى گردد. ضمن اينكه بخصوص در محورهاى 
كوهستانى تشكيل مه و كاهش ميدان ديد افقى دور از انتظار 

نيست.
بر اين اساس آسمان اكثر مناطق استان براى امروز چهارشنبه 
صاف تا قسمتى ابرى پاره اى نقاط افزايش سرعت باد لحظه اى 

و غبار محلى پيش بينى مى شود.

روی �ط حاد�
 94 كيلوگرم موادمخدر 

در جاده مشهد كشف شد

ايرنا: جانشــين فرمانده انتظامى خراسان رضوى گفت: 94 
كيلوگرم موادمخدر در جاده خواف به مشهد كشف شد.

ســرهنگ ابراهيــم قربان زاده افــزود: پليس مبــارزه با 
موادمخدر شهرســتان خواف حين كنتــرل خودرو هاى 
عبورى خواف به مشهد به يك دستگاه خودروى كاميون 
كه از اســتان هاى جنوبى به سوى مشهد در حركت بود، 

مشكوك شد.
وى اظهار داشت: در بازرسى از اين خودرو 94 كيلوگرم ترياك 
كشــف شد. در اين ارتباط يك متهم دستگير و تحقيقات از 

وى ادامه دارد.

5 كشته و مجروح در برخورد يك 
دستگاه پرايد با تريلر 

قدس: فرمانده انتظامى شهرستان تايباد گفت: بر اثر برخورد 
سوارى پرايد با يك دســتگاه تريلر در محور تايباد- مشهد، 
چهار نفر از سرنشينان پرايد مصدوم و يك نفر ديگر به علت 

شدت جراحت فوت كرد.
ســرهنگ قربانى افزود: علت تصادف، خواب  آلودگى راننده 

پرايد و تخطى از سرعت مطمئنه اعلام شده است.

دستگيرى عامل توزيع داروهاى غيرمجاز 
در بردسكن

بردسكن  انتظامى  فرمانده  بردســكن-خبرنگارقدس: 
گفت: در پى كسب خبرى مبنى بر توزيع داروى غيرمجاز 
دريكى از واحدهاى صنفى شهرستان و با توجه به اهميت 
موضوع، پيگيرى اين پرونده در دســتوركار پليس امنيت 
عمومى شهرســتان قرار گرفت. ســرهنگ عباس نظافتى 
افزود: مأمــوران پليس امنيت عمومى پــس از تحقيقات 
گســترده يكى از عاملان اصلى توزيع داروهاى غيرمجاز را 
شناسايى و دراقدامى غافلگيرانه با هماهنگى مقام قضايى 
اين فرد را دســتگير كردند. وى خاطرنشان كرد: مأموران 
در بازرسى اوليه از محل كسب اين متهم 730 عدد قرص 
غيرمجاز كه دربســته هاى چاى جاسازى شده بود،كشف 

كردند.

دستگيرى3 حفار غيرمجاز 

اداره كل ميراث فرهنگى،  يگان حفاظت  فرمانده  قدس: 
صنايع دستى و گردشگرى خراسان رضوى از دستگيرى 
شهرستان  از  تاريخى  منطقه اى  در  غيرمجاز  حفار  سه 

نيشابور خبر داد.
سرهنگ مجيد كيانى مقدم افزود: دوشنبه شب گذشته در 
پى دريافت گزارش مردمى مبنى بر اقدام به حفارى غيرمجاز 
در عرصه تاريخى در نيشابور، با حضور به موقع مأموران يگان 
حفاظت شهرستان مشخص شد سه نفر در محل مبادرت به 

حفارى كرده اند.
وى گفت: اين افراد با مشــاهده مأموران يگان حفاظت اقدام 
به فرار كردند كه در پى تعقيب و گريز با هوشيارى به موقع 
مأموران دســتگير شــدند. با دســتگيرى اين افراد تعدادى 
ابزارآلات حفارى كشــف و ضبط و يك دســتگاه خودروى 

سوارى پرايد در محل توقيف شد.
فرمانده يگان حفاظت اداره كل ميراث فرهنگى، صنايع دستى 
و گردشگرى خراسان رضوى، افزود: متهمان به مرجع قضايى 
معرفى و ضمن تشكيل پرونده، روند رسيدگى در حال انجام 

است.

 دادستان خبر داد
بازداشت يك مدير اجرايى سرخس

به جرم جعل و اختلاس 15 ميليارد ريالى

قدس: دادستان ســرخس گفت: به همت سربازان گمنام امام 
زمان(عج) مدير يكى از دســتگاه هاى اجرايى اين شهرستان و 
مدير يكى از شركت هاى زير مجموعه اين اداره، به جرم اختلاس 

دستگير و بازداشت شدند.
حميد عليزاده افزود: از ســال 93 متهمان با ســند ســازى و 
فاكتورســازى اقدام به اين عمل مجرمانه مى كردند كه با همت 
سربازان گمنام امام زمان(عج) پس از رصدهاى مختلف دستگير 

و بازداشت شدند.

رئيس دانشكده علوم پزشكى اين شهرستان:
به ازاى هر100هزار نفر نيشابورى درسال، 

187 نفر به سرطان مبتلا مى شوند
نيشابور- خبرنگار قدس: آمار وزارت بهداشت نشان مى دهد 
كه در نيشابور به ازاى هر 100هزار نفر جمعيت در سال، 187 
نفر به ســرطان مبتلا مى شوند و شــايع ترين نوع سرطان در 

نيشابور، سرطان معده است.
رئيس دانشكده علوم پزشــكى در ديدار با امام جمعه نيشابور، 
همزمان با پويش مبارزه ملىّ با ســرطان از يكم تا هفتم بهمن، 
اظهار كرد: با ارتقاى فرهنگ سلامت در ميان مردم و تغيير سبك 
زندگى و عادات غذايى مى توان با تشــخيص به موقع از شيوع 

سرطان پيشگيرى كرد.
دكتر محســن عظيمى نژاد گفت: آمار وزارت بهداشــت نشان 
مى دهد كه در نيشــابور به ازاى هر 100 هزار نفر جمعيت در 
ســال، 187 نفر به سرطان مبتلا مى شــوند و شايع ترين نوع 

سرطان در نيشابور، سرطان معده است.
وى بــا لزوم اهميّت توجه مبارزه با ســرطان و درمان هزينه برَ 
سرطان، خاطرنشان كرد: سرطان هميشه كشنده نيست و قابل 
پيشگيرى اســت و حدود 35 درصد از علل سرطان مربوط به 
تغذيه اســت و تقريباً 40 تا 50 درصد قابل درمان هســتند و 
مى توان با حســاس سازى، آگاهى دادن به مردم و تغيير سبك 

زندگى آن ها، در راستاى پيشگيرى از سرطان اقدام كرد.
امام جمعه نيشــابور نيز عنوان كرد: اقدامات مؤثرى در مســير 
توسعه بهداشت و درمان نيشابور در سال هاى اخير صورت گرفته 

است و هنوز تا رسيدن به ايده آل فاصله داريم.
حجت الاســلام سيد قاســم يعقوبى افزود: با توزيع بروشورها و 
پمفلت هاى مربوط به حوزه سلامت در ميز خدمت نماز جمعه، 
اتوبوس ها، مســاجد، باشــگاه ها و اماكن عمومــى نيز مى توان 

گام هاى مؤثرى در رسيدن به اهداف مربوطه برداشت.
رئيس دانشكده علوم پزشكى نيشابور در پايان اين ديدار حمايت 
ائمه جمعه، مســئولان و شوراهاى شــهر و روستا را به منظور 
شفاف سازى و آگاهى بخشــى به مردم، پيرامون استقرار نظام 
ارجاع و پزشك خانواده و ارتقاى عدالت در دسترسى به خدمات 

و صرفه جويى در منابع، خواستار شد.
گفتنى است پويش ملى مبارزه با سرطان از يكم تا هفتم بهمن 
ماه با شعار «ســرطان قابل پيشگيرى است، با خود مراقبتى و 

اميد» در حال برگزارى مى باشد.

مدير كل كار، تعاون و رفاه اجتماعى استان 
در جوين خواستار شد

شناسايى اشتغال پايدار در خراسان رضوى
جوين- خبرنگارقدس: فرماندار جوين از اختصاص 65 ميليارد 
ريال تسهيلات كم بهره به 50 طرح در اين شهرستان خبر داد.

حسين جمشيدى كه در جلسه كارگروه اشتغال و سرمايه گذارى 
شهرستان جوين با حضور مدير كل تعاون، كار و رفاه اجتماعى 
استان خراسان رضوى سنجرى و بابايى معاون اشتغال اداره كل 
تعاون، كار و رفاه اجتماعى و اعضاى كارگروه اشتغال شهرستان 
ســخن مى گفت با بيان اينكه تعهد اشــتغال سال جارى990 
نفر بود، گفت: تا كنون حدود1400 نفر در ســامانه رصد ثبت 
گرديده اســت و تعهد شهرســتان 140درصد محقق گرديده 
اســت.وى در ادامه با اشاره به ظرفيت هاى شهرستان در بخش 
كشاورزى، خواستار پرداخت تسهيلات به طرح هاى دامدارى و 
كشاورزى شد.مديركل كار، تعاون و رفاه اجتماعى استان نيز در 
اين جلسه ضمن مقايسه عملكرد شهرستان جوين با استان در 
بسته اشتغال زايى، در سخنانى عنوان كرد: در راستاى تحقق و 
اجراى سياســت هاى دولت دوازدهم و ايجاد اشتغال كه يكى از 
مطالبات به حق و واقعى مردم اســت همه بايد تلاش كنيم و 
از كليه ظرفيت هاى موجود در راستاى حفظ و تثبيت اشتغال 
بهره بردارى نماييم.سنجرى خاطرنشــان كرد: افزايش قابليت 
جديد واشــتغال دانش آموختگان دانشــگاهى از طريق مهارت 
و تجربــه در محيط كار براى ورود به بــازار كار از اهداف طرح 
كارورزى مى باشــد.وى گفت:امروز ايجاد اشتغال مهم ترين كار 
در حوزه جوانان است و در همين راستا دولت دوازدهم طرح ها 
و بسته هاى بســيارخوبى را براى ايجاد اشتغال پايدار تدوين و 
برنامه ريــزى كرده اســت كه از جمله آن ها مى تــوان به طرح 
كارورزى دانش آموختگان دانشگاهى، مهارت آموزى در محيط 
واقعى كار، اشتغال خانگى، طرح تكاپو تبصره 18 و طرح اشتغال 

روستايى و عشايرى اشاره كرد.
سنجرى در ادامه سخنان خود تصريح كرد: تمام اين طرح ها در 
قالب يك بســته كامل و با هدف ايجاد اشتغال، نگاه به توليد و 

حفظ بنگاه اقتصادى تدوين شده است.
وى در ادامه ســخنان خود افزود: در حال حاضر و در شــرايط 
جنگ اقتصادى وظيفه يكايك ما در اين برهه حســاس، ايجاد 
آرامش در جامعه كسب و كار، افزايش روحيه تعامل و مشاركت 
بين كارگران و كارفرمايان، تدبير و همراهى مسئولان در جهت 
گره گشايى از مشــكلات و تسهيل در كار واحدهاى توليدى و 

بنگاه هاى اقتصادى است.
مديركل تعاون، كار و رفاه اجتماعى اســتان افزود: دستگاه هاى 
عضو كارگروه مى بايست موانع موجود بر سر راه توسعه و تقويت 
اشتغال پايدار را شناسايى كرده و در راستاى رفع اين موانع تلاش 

نمايند.
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رئيس اتحاديه صنف خشكشويى و لباسشويى مشهد در گفت و گو با قدس:

افزايش قيمت نخواهيم داشت

گپ

رئيس  توحيدى:  آنلاين - مهدى  قدس 
اتحاديه خشكشــويى و لباسشويى مشهد، 
يكى از مهم ترين معضــلات اين اتحاديه را 
افزايش قيمت حامل هاى انرژى و مواد اوليه 

شست وشو عنوان كرد.
على كاشفى در گفت وگو با قدس آنلاين با 
اشاره به اينكه نرخنامه مصوب ما مربوط به 
پايان ســال 95مى باشد، افزود: اما دولت در 
پايان سال 96 طى نامه اى تعيين نرخنامه را 
به خود واحد هاى صنفى واگذار كرد به طورى 
كــه اتحاديه و اتاق اصنــاف در اين موضوع 

دخالتى نداشته باشند.
وى اظهار داشــت: براساس اين مصوبه واحد 
صنفى نــرخ را به اتحاديــه مى برد و قيمت 
خدمــات خود را اعــلام مى كند و يك كپى 
از آن نرخ در پرونــده واحد صنفى قرار داده 

مى شود.
وى با بيــان اينكه براســاس مصوبه دولت 
واحد هاى خدماتى بايد نرخ مصوب داشــته 
باشند و خشكشويى هم يكى از همين اصناف 
اســت كه بايد نرخ مصوب بگيرد، افزود: اما 
اين نرخ گــذارى را خود واحد صنفى انجام 
مى دهد؛ ما هم به واحد ها اعلام كرديم كه هر 
كدام از واحد هاى صنف زير مجموعه ما براى 
خودش براساس خدماتى كه انجام مى دهد 
نرخ مشخص كند؛ اما براى اينكه چند نرخى 
به وجود نيايد بنــدى را اضافه كرديم كه از 
يك مبلغى به بالا اجازه افزايش قيمت ندارند 
و نرخ ها نبايد بالاتر از سقف اعلامى از سوى 

اتحاديه باشد.
كاشفى همچنين اظهار داشت: از ارديبهشت 
ماه ســال 97 يك نرخ يكنواخت و يكسانى 
مشخص شده كه واحد هاى زيرمجموعه ما 
آن را اعمال مى كنند؛ بــه طورى كه از اين 
تاريخ به بعد نرخنامه جديدى داده نشــده و 
در ســال جارى نيز نرخنامــه جديدى داده 
نخواهد شــد و افزايــش قيمتى در خدمات 
نخواهيم داشت و ملاك همان نرخنامه اوايل 

سال است.

 افزايش نرخ 200 درصدى مواداوليه
رئيس اتحاديه خشكشويى و لباسشويى مشهد 
با اشاره به افزايش مواداوليه براى شست وشو، 
واحد هاى صنفى  داشــت:هزينه هاى  اظهار 
ما بشــدت افزايش پيدا كرده است؛ به طور 
مثال يك بشــكه «پركلر» كه ماده اصلى در 
خشكشويى است و مشابه داخلى هم ندارد 
بيش از 200 درصد افزايش قيمت داشته و 
از بشكه اى يك ميليون و 800 هزار تومان تا 
2 ميليون تومان به 7ميليون تومان رسيده 
است.وى افزود: قبض هاى آبى كه براى ما45 
روزه 100تا 150هزار تومــان بوده در حال 
حاضر به بيش از يك ميليون تومان رسيده 
اســت و اين در حالى است كه دولت اعلام 

مى كند ما نرخ خدمات را افزايش نداده ايم.
كاشفى با اشاره به اينكه اصلاً دوست نداريم 
افزايش قيمتى در نرخنامه هاى ما به وجود 
بيايد، عنوان كرد:با توجه به وضعيت اقتصادى 

مردم هيچ جاى افزايش قيمتى وجود ندارد؛ 
چراكه با افزايش نرخ ها مردم ترجيح مى دهند 
خود به شســت وشوى البسه و... اقدام كنند 
و خشكشويى را در درجه چندم اولويت قرار 

خواهند داد.

 تعطيلى 35 واحد خشكشويى 
در سال جارى 

وى با اشــاره بــه اينكه مراجعه مــردم به 
خشكشويى ها كاهش يافته و از ابتداى امسال 
تاكنون بسيارى از اعضاى اتحاديه خشكشويى 
مشهد، پروانه كســب خود را باطل كرده اند، 
افزود: در همين ســال 97، بيش از 35واحد 
صنفى ما به علت مشــكلات و نوسانات نرخ 
ارز تعطيــل كرده اند و اين در حالى اســت 
كه از ســال 95 به اين طرف 15تا 20درصد 

واحد هاى صنفى ما تعطيل شده اند.
كاشــفى بــا بيان اينكــه اغلــب صاحبان 
خشكشويى و لباسشويى ها مستأجر هستند 
و كنتور آب مغازه آن ها مربوط به ســال هاى 
قبل اســت و ظرفيت محدودى دارد، ادامه 
داد: وقتى من يك مكانى را اجاره مى كنم و 
كنتور تجارى هم دارد باز هم بايد چيزى در 
حدود 10 ميليون تومان براى افزايش ظرفيت 
پرداخت كنم و اگر پرداخت نكنم قبض آب از 

ابتدا آزاد محاسبه مى شود.
وى گفت: نرخ بــرق، آب و گاز براى صنوف 
خشكشــويى و لباسشويى به صورت تجارى 
محاسبه مى شــود و دولت يارانه اى براى آن 
درنظر نگرفته است؛ بنابراين هزينه آن بويژه 
آب و فاضــلاب با توجه بــه ماهيت كار اين 

صنف، بسيار زياد است.

حادثه روز

قدس: مديرعامل آتش نشانى مشهد از وقوع 
حادثه حريق در يــك مجموعه اقامتى در 
دست تعمير واقع در خيابان آيت االله بهجت 

اين شهر خبر داد.
حسن جعفرى گفت: اين آتش سوزى بامداد 
روزگذشــته در مجموعه اقامتى چهارطبقه 
در دســت تعمير رخ داد و آتش نشانان سه 
ايســتگاه بلافاصله به محل حادثه واقع در 

خيابان آيت االله بهجت اعزام شدند.
وى ادامه داد: كانون حريق يك واحد حدوداً 
60 متــرى در طبقه دوم اين مجتمع بود و 
طبق بررسى اوليه در پى انجام برش كاشى با 

استفاده از فرز صنعتى در سرويس بهداشتى 
اين آتش ســوزى اتفاق افتاد كه بسرعت به 

داخل اتاق خواب نيز سرايت كرده بود.
مديرعامل آتش نشانى مشهد، گفت: با توجه 
به وجود اقلام قابل اشتعال نظير تشك و پتو 
و... در اين اتاق حريق بسرعت گسترش يافت 

و دود ناشى از آن تمام فضا را فراگرفت.
وى با اشاره به مهار آتش توسط آتش نشانان 
افزود: اين مجموعه اقامتى در حال تعميرات 
بود؛بنابراين حادثه خسارت جانى نداشت و 
دود موجود در محل نيز توسط دستگاه هاى 

دمنده تخليه شد.

مجموعه اقامتى در مشهد 
طعمه حريق شد

معاون نظارت و بازرسى 
اتاق اصناف مشهد در 
تحليل علت صف هاى 

طولانى شهروندان 
مشهدى براى خريد مرغ 

با قيمت مصوب، گفت: 
مردم در خريد مرغ 

با قيمت 9800 تومان 
زياده  روى مى كنند
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